

《单词百科:Tissues是什么意思?Tissues怎么发音?Tissues的解释和用法》

英语单词Tissues是什么意思?Tissues怎么读?Tissues怎么发音?简答网为您整理了Tissues的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Tissues怎么读

Tissues的读音:[' tisju:z]

Tissues的意思

1、[医]组织;

Tissues的双语例句

1、Charcoal prevents browning of tissues and stimulates embryogenesis and rooting.

炭可防止组织变棕色并刺激胚胎发生与生根.

2、Abdominal tissues sometimes adhere after an operation.

手术之后腹部有时会出现粘连.

3、The beating of heart induces alternating currents in the surrounding tissues.

心脏的搏动在其周围组织中感应出交流电流.

4、All the cells and tissues in the body benefit from the increased intake of oxygen.

体内所有的细胞与组织都从增加的氧气吸入量中受益。

5、These techniques might be applied to other organs or tissues.

这种技术能施用于其它器官或组织.

6、Such cultures could give rise to vascular tissues, roots and shoot buds.

这样的培养可能产生维管组织, 根和苗端芽.

7、The primary chalazal haustorium ramifies around the vascular tissues of the ovule.

初生合点吸器沿着胚珠的维管组织分支.

8、Disease-producing bacteria develop normally within the tissues of an infected host.

致病的细菌通常在罹病的寄主的组织里发展.

9、Chlorotic or necrotic lesions were evidence of decreased photosynthetic tissues.

缺绿的或坏死的侵蚀斑便是减少了光合组织的证据.

10、Enzymes from normal lysosomes are exocytosed by some tissues.

正常溶酶体的酶为某些组织所外排.

11、This chemical assists in construction of muscle, bone and other tissues.

这种化学物质有助于建造肌肉、骨骼和其它组织.

12、Glyoxysomes are found in the storage tissues of fatty seeds.

乙醛酸循环体发现于油脂种子的贮藏组织中.

13、The teacher showed the students the pictures of brain tissues.

老师给学生们看脑组织的图片.

14、Anaerobic respiration occurs only in particularly active tissues such as muscles during severe exercise.

厌氧呼吸只有在处于剧烈运动状态的肌肉等特别活跃的组织中才会发生。

15、Give some face tissues to me.

给我些面巾纸.

以上是简答网为您整理的Tissues怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Tissues

的用法、Tissues的释义、Tissues

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Tissues>

